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Dotyczy: Sukiennic. 

Panie Prezydencie na wczorajszym posiedzeniu Komisji Kultury RMK, które 
odbyło się pod płytą Rynku Głównego, a tematem było zagospodarowanie podziemi 
doszło moim zdaniem do gorszącej dyskusji pomiędzy przedstawicielem kupców 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], a projektantem p. 
prof. Andrzejem Kadłuczką. 

Ta sytuacja uświadomiła obecnym na posiedzeniu Komisji, Ŝe brakuje 
całkowicie porozumienia pomiędzy kupcami, a wykonawcą remontu Sukiennic. Nie 
moŜna odmówić racji obu Panom. Natomiast jasno widać, Ŝe brakuje osoby, która 
przeprowadziłaby mediacje dotyczące przeprowadzanego remontu. 

Składam wniosek, aby na najbliŜszych posiedzeniach merytorycznych komisji 
RMK ( w których zakresie działania mieszczą się zagadnienia związane z remontem 
Sukiennic) przedstawić projekt związany z remontem Sukiennic i wyjaśnić 
zagadnienia dotyczące tej inwestycji. 

Proszę Pana Prezydenta o informację gdzie moŜna się zapoznać z projektem 
dotyczącym prac prowadzonych w Sukiennicach oraz o harmonogram prowadzonych 
prac. Proszę o odpowiedź na pytania: 

1. Kto bezpośrednio odpowiada za prowadzoną inwestycję w Sukiennicach? 
2. Jakie są dotychczasowe koszty, które poniosło miasto w związku z 

prowadzonymi pracami? 

3. Kiedy została przeprowadzona renowacja 8 kramów zdemontowanych z 
Sukiennic, ile kosztowała i gdzie obecnie są przechowywane elementy tych 
kramów? 

4. Co wpłynęło na podjęcie decyzji dotyczącej wymiany kostki brukowej w  
Sukiennicach? ( proszę o ksero ekspertyzy i opinii dot. tej sprawy)  

Panie Prezydencie te pytania nasunęły mi się po wysłuchaniu dyskusji obu Panów. 
MoŜna by było zadać ich więcej ale myślę, Ŝe sprawę moŜna uporządkować na forum 
Komisji Rady Miasta Krakowa. 

 


